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AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 
 
 

FS - vedtak: 
Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
«Rapport utarbeidd av Asplan Viak vert teken til vitande»  
 
 

Saksopplysningar: 
Saksopplysningar:  
 
Bakgrunn 
I heradsstyret den 21.06.2017 var det fatte slikt vedtak: 

 

D. Heradstyret ber rådmannen komma attende med ei mogelegheitsskisse for utbygging av 
fleirbrukshall i Valestrand, samt flytting og utviding av dagens fotballbane. Det må vera areal for 
bygging av ei større fotballbane, samt avlastningsbane.  



 

 

 
Vurdering 
For å vurdere mogelegheit for eit idrettsanlegg med fleirbrukshall og fotballbanar i 
Valestrandsområde, blei det hausten 2017 bestilt ei utgreiing av Asplan Viak AS. 

 

I vurderinga er det lagt til grunn eit arealbehov på 12 dekar, det er lagt til grunn følgjande ønske ved 
ei vurdering: 

· Minst mogleg terrenginngrep og bruk av dyrkamark 
· Gang-/sykkelavstand til tyngdepunkt i befolkninga 
· God tilkomst frå veg. Eige areal til parkering er ikkje eit krav, men det er ein fordel om det 

er mogleg med utvidingar utover minstearealet på 12 dekar. 

 

Ved eit søk i kart ut frå kriteria, har ein funne 7 ulike tomtar som heilt eller delvis tilfredstille krava. 

 

 

 

 



 

 

 

Meir om metode, analyse og vurdering av tomtesøk står beskrive i rapporten kapittel 2-4. 

 

 

Dei 7 ulike områda er vurdert med følgjande samla vurdering: 

 

 

 

 

Folkehelse – sjå ovanfor og rapport lagd ved 
Miljø – sjå ovanfor og rapport lagd ved 
Økonomi – sjå ovanfor og rapport lagd ved 

 

 

Konklusjon 
Rådmannen ber heradsstyret vurdere dei alternativa og vurderingane som går fram av rapport frå 
Asplan Viak, for eit framtidig Idrettsanlegg med fleirbrukshall og fotballbane i Valestrandsområde. 



 

 

 

 
 
 


